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ALLAH جل جلاله AFFEDER AMA AF DİLEYİN 

 
Es-selamu aleykum ve RahmetuLlahi ve Berekatuhu. 
Euzu bi-Llahi mine ş-şeytani r-racim. BismiLlāhi r-Raḥmāni r-Raḥīm.  
Ve s-salatu ve s-selamu ‘ala Rasulina Muhammed’in Seyyidi l-evveline vel ahirin. 
Meded yā ResūlaLlāh, meded yā Sādāti ‘Ashābi ResūliLlāh, meded yā Meşāyihinā, 
Destur Mevlâna Şeyh Abdullāh el-Fa’iz ed-Dağistāni, Şeyh Muhammed Nazım el-
Hakkani. Meded. Tarikatuna es-Sohbe vel hayru fil Cemiyyeh. 
 
Bismi Llāhi r-Raḥmāni r-Raḥīm:  

مٌیحَِّر رٌوُفغََ َّ& َّنإِ  

‘İnna Allāha GhafūrunRaĥīmun, ‘Allah şüphesiz Bağışlayan’dır, merhametli 
olandır.’ (Kur’an 05:39). Allāh جل جلاله affetsin hepimizi inşaAllah. Allah’a جل جلاله şükürler olsun 
diyeceğiz. O affedicidir. Herkesin en büyük nimetlerden birisi de buna şükretmek 
lazım. İnsanlar ne kadar kötülük yaparsa, günah yaparsa Allāh جل جلاله affeder. O mühim 
şeydir. Affetmezse o vakit işimiz zordu. Ama kolayını vermiş Allah Azze ve Celle. 
Tövbe edin, tövbenizi kabul ederim diyor Allah Azze ve Celle. 

Dünya, hep günah içindedir insanlar. Günah’ta temizlenmezse en büyük 
kirlilik, pislik odur. Onu da Allah Azze ve Celle ki dediğimiz gibi merhametinden 
dolayı ne yaparsanız affeder. Ama af dileyin. “ اًعیمِجَ بَوُنُّذلا رُفِغَْیَ َّ& َّنِإ ”, “İnna Allâhe 
Yağfiru Az-Zünûbe Cemî’an”, “Şüphesiz Allah bütün günahları affeder.” diyerek. 
(Kuran 39:53). diyor Allah Azze ve Celle. 

Onun için, dünya dediğimiz gibi eskiden günahlar vardı ama şimdi çok daha 
fazla günah, kötülük filan her şey fazla. Insanlara iyilik olsun diye Allah Azze ve 
Celle affediyor. Affetmese, yaşanmaz dünya. Bir damla su vermez Allah Azze ve 
Celle. O kadar şey, ama hem kendisine fayda oluyor insanın, bu günahlardan 
temizlenince o yük üstünden gidiyor, rahat ediyor. Ne kadar günah işlerse o kadar 
üstüne yük biniyor, o kadar zulmet iniyor, o kadar kötülük iniyor. Rahatlamaz insan. 
Kötülük günah işleyince rahatlamaz. Daha fazla tedirgin olur, huzursuz olur, mutsuz 
olur. 

Onun için, Allah Azze ve Celle'nin bize verdiği bu güzel fırsatı kaçırmamak 
lazım. Devamlı tövbe istiğfar, bilerek bilmeyerek yaptığımız günahlar hepsini affeder. 
Allāh جل جلاله hepimizi affetsin. Hayırlı olsun. Bu Ramazan geliyor, o da hayırlı olsun 
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inşaAllah. O mağfiret ayırdır, tövbe ayırdır. İnşaAllah mübarek olsun hepimize 
inşaAllah.  

Ve-min Allahi t-tevfik. El-Fatiha. 

Mevlana Şeyh Muhammad Adil er-Rabbani 
25 Şubat 2025/ 26 Şâban 1446 
Sabah Namazı – Akbaba Dergahı, İstanbul 
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